
 

Dato, tidspunkt, sted, deltagende  1/29/2025 - Ved Frida - Alle undtagen Julie. 

Godkendelse af tidl. referat Link: 
https://docs.google.com/document/d/1bgFzw7k-bCregv8Qc7mh8tx4uVdPVEDIsC8gtnuEfN0/edit?t
ab=t.0  

Check Ind Victor: Årsregnskab, kontingentindkrævning 
Frida: SoMe 
Mette og Andreas: Dannet overblik over trænersituationen, trænerkursus d. 25 feb.,  
Eline: Spillercertifikater og administration af kampe. 
Thomas: Arbejder på nøglesituationen til trænere. Koden ændres på de nye låse potentielt, når 
man bruger nøglen til at åbne dem. 
Tobias: Booket haltider til 25/26 og fået dem godkendt, mails. Søgt spons.  
 
 

Debatpunkter  ● Skal vi prøve at uddanne folk til at være trænere før de bliver skadet? 
○ Få folk med på trænerkursus, fordi det kommer samme uanset antal deltagende. 
○ Finde en måde at tilbyde det til potentielle medlemmer.  

● Hvor skal referaterne lægges op? 
○ Der mangler referater for 2024 til hjemmesiden. 

● DIF og DGI’s forenings pulje 
○ Søge puljen igen til udstyr, trænerkurser og materialer. (Tobias) 

● Noget bank fond 

Beslutningspunkter  ● Planlægge GF 
○ Gennemgå formuleringer 

■ Ordstyrer: Måske Johan. (Tobias) spørger rundt. 
■ Forslag til kontingentet stiger med 100 kr for alle. Yderligere stigning for de 

arbejdende på 50 kr.  
● Det er en underskudsforretning at have spillere over 24.  
● Skal der fortsat være forskel i prisen på ½ holdene og ¾ holdene. 

Bedre forhold på ½ holdene.  
■ Tilføjelse af paragraf: ændring af kontingent baseret på hvornår personen 

https://docs.google.com/document/d/1bgFzw7k-bCregv8Qc7mh8tx4uVdPVEDIsC8gtnuEfN0/edit?tab=t.0
https://docs.google.com/document/d/1bgFzw7k-bCregv8Qc7mh8tx4uVdPVEDIsC8gtnuEfN0/edit?tab=t.0


starter at spille i klubben. Indtil HoldSport får ændret måden at regne 
kontingent ud på, vil vi køre med Tobis løsning om at kunne tildele en 
justering af deres kontingent, når man bliver oprettet i klubben senere end 
sæsonstart. Situationen vurderes af kasseren.  

■ Tilføje en paragraf om stoffer, som udelukker en person i tilfælde af at være 
påvirket af rusmidler under JAIs aktiviteter eller på JAIs område. 

■ Tilføje en paragraf om valg af bestyrelsesmedlemmer, i det tilfælde flere 
personer anmoder om at joine bestyrelsen. Det løses ved valg. 

■ Ændringer bliver godkendt ved flertal.  
■ Ændring af paragraf: Rettelse af paragraf 14 om at ændringer til 

vedtægterne skal være i formandens hænder 10 dage før GF. 
■ Skal vi have Kent til at være til GF og sælge øl i boden. Laver en teambox til 

salg af drikkevarer og et papir til at guide folk til betaling (Tobias).  
● Vi skaffer øl og portvin. Vi køber for meget, og restpartiet bliver 

opkøbt af bødekasserne eller leveret tilbage til supermarkederne. 10 
kr for øl og sodavand. Portvin er på huset.  

○ Vi mangler en bil.  
● Print af regnskab, JAI-sang, odds og dagsorden for GF (Tobias).  

 
 

● Klage over timingen af overførslen af trænerløn. Der skal faste datoer på hvornår det kan 
forventes, og det bliver januar og april/maj.  

Informationspunkter  ● Opdatering af beløb til trænerkontrakt i guide. 
○ Tilladt beløb til udstyr, gaver og honorarer til trænere er steget. 

● Betalingskort modtaget og aktiveret.  
○ Anvendes til eventuelle store udlæg.  

Regnskabsorientering  - Årsregnskab 
- Stævneudvalget skal gerne kunne gå i plus. Løsningen kunne være at invitere flere 

hold til klubben. 
- Høre Aalborgs studiehåndboldshold om de vil med til stævne.  
- Andre hold: IFSK, BSS Sport, PIK  

- Fjerne HappyHours eller justere dem mere klogt.  



Emner PR  

Årshjul gennemgås   Årshjul JAI

Dagsordenspunkter til næste gang   

Opsamling på “Tasks”  

Næste møde fastsættes   

Punkter til næste møde   

 
 

https://docs.google.com/document/d/1QFzlU4NpmnOTShADREq18Qtv8ZJV95QJB3jxI0Ru9Ic/edit#heading=h.u4eoe6a3770

